
 

 

Motie Huurwoningen  

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen op 13 november 2018.  

Constaterende dat: 

 De gemeenteraad in meerderheid wil dat het aantal sociale huurwoningen met 600 

naar beneden moet.  

 Er dus woningen worden afgebroken die mensen met lagere inkomens van belang 

zijn.  

 Onze eigen inwoners de kans moeten houden op een goede, betaalbare woning.  

 Inwoners met een lager inkomen uit de gemeente weg moeten, wat niet de bedoeling 

kan en mag zijn. 

 

De raad, gehoord de beraadslaging  is van mening 

 Dat er geen sociale huurwoningen moeten worden afgebroken.  

 

Dringt bij het college aan:  

 Dat er voldoende betaalbare huurwoningen beschikbaar blijven voor onze eigen 

mensen.  

 Dat de mensen tijdens renovatieplannen een vergelijkbare woning kunnen huren 

binnen de gemeente.  

 Dat de bewoners na renovatie of vervanging van hun sociale huurwoning geen 

hogere woonlasten krijgen.  

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Naam,  

Fractie SP 
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